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Zápis z 1. jednání Komise informační a smart cities (KISC) konaného dne 19. 1. 2023 
 
Přítomni: Lukáš Tyl, Viktor Lojík, Vladimír Novák, Lucie Sedmihradská, Adam Štěpánek, 

Marek Reimer 

 
Nepřítomni: Petr Beneš (omluven) 

 
Hosté dle prezenční listiny: Mikuláš Pobuda, Lukáš Karásek, Adam Šilar 
 

1. Zahájení jednání KISC 
Předseda přivítal přítomné členy a hosty a zahájil 1. jednání KISC v 16:35 
Hosté: dle prezenční listiny  
 

2. Schválení programu 1. zasedání KISC 
 
Návrh programu:  
 

1. Zahájení jednání komise 

2. Schválení programu  

3. Představení členů komise 

4. Schválení stálých členů  

5. Odsouhlasení působnosti  

6. Termíny jednání na rok 2023 

7. Informace o restrukturalizaci odboru IT 

8. Návrh rozpočtové kapitoly 092 

9. Předvedení platformy Nextcloud pro sdílení materiálů Komise 

10. Různé 

 
 

Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 

                        6 0 0 

 
 

3. Představení členů komise 
 

Předseda požádal všechny členy o stručné představení – jméno + příjmení, navrhující strana 
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4. Schválení stálých hostů 

 
Předseda seznámil členy s návrhem stálých hostů: 

- Gesční radní Mikuláš Pobuda 
- Vedoucí oddělení E-Governmentu a ICT Lukáš Karásek 
- Uvolněný zastupitel pro digitalizaci a využívání komunikačních nástrojů Adam Šilar 

 
Diskuse: nebyla 
 
Hlasováno o usnesení KISC/01/01/2023 
 
Komise informační a Smart Cities 
 

I. Schvaluje 
Přítomnost stálých hostů, Mikuláše Pobudy, Lukáše Karáska, Adama Šilara na 
svých jednání po dobu volebního období 2022-2026 

 
 

Výsledek hlasování:   

Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 

 
 

5. Schválení působnosti komise 
 
Podkladový materiál byl členům KISC rozeslán 17. 1. 2023. Materiál představil předseda 
komise. 
 
Diskuse: Pan Pobuda rozšířil znění bodu 5 působnosti o slova „v oblasti IT a smart cities“ 
 
Navržené znění působnosti KISC 
 
Působnost komise: 
1. projednávat a doporučovat RMČ stanoviska k informační strategii MČ Praha 10 a k 
dokumentům zpracovaným MHMP pro oblast IS/IT celopražského významu, k budování a 
rozvoji informačního systému a sw, které MČ používá, k jejich zabezpečení a integračním 
vazbám, k elektronickým informačním službám pro veřejnost, včetně komunikace občana s 
úřadem a k dalším podstatným záležitostem týkajících se IS/IT. 
2. projednávat a doporučovat RMČ opatření pro digitalizaci úřadu i ve vztahu ke komunikaci 
občanů s MČ s využitím prostředků IS/IT. 
3. komise se vyjadřuje k části rozpočtu MČ Praha 10, která se týká působnosti komise 
4. projednává aktuální témata z oblasti IT, která vedou ke zvýšení bezpečnosti a optimalizaci 
procesů. 
5. komise je poradním orgánem RMČ Prahy 10 v oblasti IT a smart cities 
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Hlasováno o usnesení KISC/02/01/2023 
 
Komise informační a Smart Cities 
 

I. Schvaluje 
Působnost komise informační a Smart Cities v předloženém znění s doplněním bodu 
5 a souhlasí s předložením RMČ. 

 
 

Výsledek hlasování:   

Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 

 
 

6. Schválení termínů jednání na rok 2023 
 
Podkladový materiál byl členům KISC představen tajemnicí KISC Markétou Kotkovou 
 
Diskuse:  

o Předseda navrhuje úterky nebo čtvrtky, jinak jednání kolidovaly s dalšími již 
ustanovenými termíny jednání komisí a výborů. 

o Společnou diskusí byly zvoleny poslední úterky v měsíci od 17 hodin 
o Konkrétní termíny jednání KISC jsou: 28.2.23, 28.3.23, 25.4.23, 30.5.23, 27.6.23 
o Pozvánky na jednání budou zaslány tajemnicí do Outlook všech členů KISC 
o Pan Pobuda – v případě potřeby mohou byt svolána mimořádná jednání KISC formou 

online 
 
Bez hlasování, pouze informace 
 

 
7. Informace o restrukturalizaci odboru IT 

 
Informaci přednesl radní Mikuláš Pobuda 
 
Diskuse: 

o Pan Pobuda – zdůvodnil výhody samostatného odboru, nezávislost na Odboru 
hospodářské správy (OHS), samostatný rozpočet, transparentnost, odlehčení zátěže 
OHS, historicky býval Odbor informatiky samostatný 

o Paní Sedmihradská – dotaz na nutné soutěžení funkce vedoucího odboru (vypsání 
výběrového řízení) - ANO 

o Pan Štěpánek – vznesl dotaz, zda existují podklady k plánované organizační změně 
úřadu 
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8. Návrh rozpočtové kapitoly 092 na rok 2023 
 
Podkladový materiál byl členům KISC rozeslán 18. 1. 2023 Materiál představil Lukáš Karásek a 
Mikuláš Pobuda, radní pro IT. 
 
Diskuse:  

o paní Sedmihradská – zda bude realizován větší objem nákupů NB s ohledem na riziko 
covid a zda bude realizována postupná výměna PC ve vlnách, pan Karásek – NB 
vycházejí v kalkulaci výrazně dráž, navíc stávající jsou novější než dosavadní PC, tedy % 
NB nebude veliké, výměna bude realizována v několika vlnách asi po 150 ks 

o paní Sedmihradská – zda je uvažování o záložní serverovně v prostorách Zámečku 
(zařízení CSOP), jak bylo dříve uvažováno, pan Karásek – zatím nikoliv 

o pan Reimer, pan Štěpánek – zvážit možnost pronájmu externích prostor 
(serverhousing) pro umístění serverů (lepší konektivita, zabezpečení), pan Karásek – 
v případě stěhování úřadu nové prostory vše zabezpečují v požadované kvalitě. 

o pan Pobuda – na příštích jednáních se k prostorům externí serverovny ještě vrátíme. 
o pan Štěpánek – zvážit počet PC na úřadě s výhledem na případnou virtualizaci 

 
Hlasováno o usnesení KISC/03/01/2023 
 
Komise informační a pro Smart Cities 
 

I. Bere na vědomí 
Návrh rozpočtu na rok 2023 v odvětví 0092 

 
 

Výsledek hlasování:   

Pro Proti Zdržel se hlasování 

5 0 1 

 
 
 

9.  Předvedení platformy Nextcloud pro sdílení materiálů Komise 
 

Paní tajemnice Markéta Kotková předvedla členům, jak pracovat se systémem Nextcloud. 
Diskuse: zda budou mít schválení stálí členové rovněž přístup do materiálů KISC na Nextcloud 
 
Hlasováno o usnesení KISC/04/01/2023 
 
Komise informační a pro Smart Cities 
 

I. Schvaluje 
přístup stálých členů KISC do materiálů komise na Nextcloud 
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Výsledek hlasování:   

Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 

 
 

10.   Diskuse a různé 
 

• Pan Pobuda přednesl informace z MHMP: 
o Připravuje se centrální zakázka na služby mobilního operátora pro MHMP a MČ, 

v případě výhodnějších cen, než má MČ P10 by bylo možné využít 
Diskuse: pan Novák – dotaz na výši a stabilitu cen od dosavadního operátora T-
Mobile, pan Reimer – dotaz na operátory zabezpečující konektivitu úřadu, paní 
Sedmihradská – zda naše smlouvy s T-Mobile zahrnuje i příspěvkové organizace 
P10, zda by bylo možné případně rozšířit na další, dosud nepřipojené 
příspěvkové organizace. Úkol: pan Karásek připraví seznam připojených 
příspěvkových organizací, nepřipojeným nabídne úřad možnost využití 
výhodné smlouvy 

o Byla vysoutěžena centrální zakázka na nákup firewall pro MČ a MHMP, 
sledujeme stav a čekáme, až nás MHMP osloví  

• Pan Tyl – vznesl dotaz na poskytovatele SW pro úřad. Úkol – pan Karásek připraví 
přehled SW a dodavatelů včetně toho, co je ve smlouvách zahrnuto a co platí MHMP 

• Pan Pobuda přednesl zprávu o nutnosti dořešení smluvního vztahu s firmou VITA dle 
předem zaslaného materiálu. V příštích týdnech bude iniciováno jednání se zástupci 
firmy VITA a o dalším postupu bude komise informována. 

 
 

Jednání KISC bylo ukončeno v 17:35 
 
 
 
 
Ing. Markéta Kotková        Bc. Lukáš Tyl 
tajemník KISC         předseda KISC 
            
 
 
 
 
 
V Praze 20. 1. 2023 
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